
Referat fra Brugerrådsmøde 8. oktober 2024 

Til stede: Torben, Gertrud, Kirsten, Karen, Jan, Inger, Eva og Stig. 

Mødeleder: Eva 

Dagsorden: 

1. Referat fra sidste møde 10. september 2024 

2. Info 

3. Yderligere evaluering af opstart af ny sæson 

4. Ansøgning 

5. Næste møde 

6. Evt. 

Ad 1.  

Referatet godkendt. 

Ad 2. 

Sundhedscafè afholdes mandag den 21. oktober 2024. Der vil blive annonceret i 

Odder Kalenderen, Odder Avis, Aktivitetshusets hjemmeside og Facebook. 

Aktivitetshusets igangsættere vil blive orienteret.. 

Aftalt, at der dækkes borde til 40 personer. Torben står for indkøb til arrangementet. 

Torben oplyser, at der intet maximum er på antallet af selvtrænere, men det er 

ønskeligt, at der minimum er 2 personer til stede. Der er p.t. ca. 50 personer tilmeldt 

til selvtræning. 

Ad 3. 

Jan spørger til betalingssystemet. Det bliver oplyst, at systemet endnu ikke er 

kommet i gang, men at dokumentation er indsendt. 

Karen oplyser, at der nu er indkøbt vin til foredragsholderne. 

Ad 4. 

Ingen ansøgninger modtaget. 

Ad 5. 

Næste møde tirsdag den 22. oktober 2024 kl. 14.00 – mødeleder Stig. 



Ad 6. 

Torben taler med alle hold om arrangementet Åbent Hus. Han har fået forskellige 

tilbagemeldinger fra igangsætterne. 

Torben har kontaktet Charlotte omkring, at nogle fysioterapeuter har fortalt, at 

ægtefæller eller andre kan være til stede ved træning. 

Dette gælder ikke i Aktivitetshuset, hvor alle der er til stede i lokalet, skal være 

medlem af huset. 

Torben ønskede tilbagemelding vedrørende eventuel deltagelse i brugerrådsmøde af 

Maibritt. Enighed om, at Torben kontakter hende med en invitation. 

Eva oplyste, at der måske er mulighed for yderligere lokaler i Ålykkecentret, idet hun 

har hørt, at skoleelever flyttes fra Ålykkecentret til Parkvejens lokaler på grund af 

afstand til skoler, således at de lokaler, de p.t. benytter, bliver frigivet. 

Referent: Inger 


